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, Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 23/08/2018.
Ap. πρακτικών 19/2018.
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Θέματα

Πριν την έναρξη της συνεδρία τα μέλη δέχτηκαν για ακρόαση την κυρία-
-η οποία διαμαρτυρήθηκε έντονα για την οχληρία και νεανική παραβατικότητα
που επηρεάζει την ζωή της ιδίας και ολόκληρης της γειτονιάς της. Ζήτησε δε την
βοήθεια του συμβουλίου για την αντιμετώπιση της αρνητικής αυτής κατάστασης μέσα
από νόμιμες διαδικασίες.

-~ Μετά την αποχώρηση της κυρίας•••ιιτα μέλη συζήτησαν και ομόφωνα
αποφάσισαν να κληθεί η αστυνομία να:

Παρέμβει άμεσα για να αποκατασταθεί η νομιμότητα και να
Οργανωθεί κοινή σύσκεψη Κοινοτικού Συμβουλίου, Αστυνομίας και γονέων
νεαρών παιδιών στις 06/09/2018 για μελέτη τρόπων αντιμετώπισης της
κατάστασης.

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και επικύρωση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με
αρ 18/2018 και υπογράφηκαν από τα παρόντα μέλη.
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2. Συνάντηση με τεχνικούς συμβούλους

Στην συνάντηση παρουσιάστηκε μόνο η κυρία ••••••ενώ οι άλλοι 2
τεχνικοί σύμβουλοι απουσίαζαν, ο μεν κύριος--.ιιiλόγω απουσίας στο
εξωτερικό και ο δε κύριος όγω διακοπών.

Αρχίζοντας την συζήτηση ο Πρόεδρος του Συμβουλίου κατέθεσε την δυσαρέσκεια
όλων των μελών για την έλλειψη προόδου σε όλα ανεξαιρέτως τα αναπτυξιακά θέματα
τα οποία τροχοδρομήθηκαν με προηγούμενες αποφάσεις. Τόνισε δε ότι από τώρα και
στο εξής οι αναθέσεις των νέων έργων θα γίνονται στην βάση σύμβασης με όρους για
αποτελεσματική και έγκυρη ολοκλήρωση της αδειοδότησης του έργου. Στην συνέχεια η
κυρία••••••avαφέρθηκε στα έργα που της έχουν ανατεθεί για να πει ότι:

Προχωρά προς υλοποίηση το έργο εγκατάστασης πέτρινων σημείων
καλωσορίσματος στην περιοχή «Πρόλυμνος» και «Αλυκός». Θα ζητηθούν
προσφορές με συνοπτικές διαδικασίες κατόπιν συνεννόηση με τον Έπαρχο
καθώς το συμβούλιο έχει ήδη καταβάλει την συνεισφορά του (20%) για το εν
λόγω έργο.
Το θέμα εξωραϊσμού της εισόδου της Κοινότητας «Σταθμός» προχωρεί επίσης
και εντός Σεπτεμβρίου θα ολοκληρωθεί η αδειοδότηση του. Προσφορές να
γίνουν μέσω του ηλεκτρονικού συστήματος e-procurement για εκτέλεση από
ιδία κεφάλαια του προϋπολογισμού.

3. «Λίμνες» -Σχέδιο Δράσης

Η συζήτηση άνοιξε με ενημέρωση εκ μέρους του κυρίου Στυλιανίδη για το
περιεχόμενο των συναντήσεων με τους επηρεαζόμενους ιδιοκτήτες περιοχής
«ΛΙΜΝΩΝ».

8 Μετά από ανταλλαγή απόψεων τα μέλη αποφάσισαν ομόφωνα τα ακόλουθα με
σειρά προτεραιότητας:

3.1 Να σταλούν επιστολές στα κυβερνητικά τμήματα και πολιτικά κόμματα
τονίζοντας την ανησυχία της Κοινότητας για την μη λήψη αποτελεσματικής
απόφασης για αντιμετώπιση του φυσικού φαινόμενου κατολίσθησης.
3.2 Να ζητηθεί από τον Πρόεδρο της Επιτροπής Εσωτερικών της Βουλής
εγγραφή για συζήτηση του θέματος το συντομότερο
3.3 Να οργανωθεί διάσκεψη τύπου για ενημέρωση του κοινού
3.4 Να ζητηθεί νομική συμβουλή από μεγάλα δικηγορικά γραφεία για τα
ενδεχόμενο προσφυγής στην δικαιοσύνη
3.5 Να ληφθούν δυναμικά μέτρα για ευαισθητοποίηση των αρμοδίων.

Οι κύριοι Μάρκος Φουτάς και Κυριάκος Φουτάς διαφωνούν με την άποψη να
ζητηθούν νομικές συμβουλές από μεγάλους δικηγόρους κατά κύριο λόγο λόγω κόστους
και κατά δεύτερο λόγο ενδέχεται να έρθουμε σε αντιπαράθεση με τις εμπλεκόμενες

ημιου~με κλίμ97φθυνοφοβίας με ότι αυτό συνεπάγεται.
ύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου

Λάζαρος Λαζάρου
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Στο σημείο αυτό αποχώρησε ο κύριος Μάρκος Φουτάς.

4. Διάφορα θέματα

8

Μετά από συζήτηση τα μέλη αποφάσισαν να:

4.1 Ορισθεί ηλεκτρολόγος για ασφαλή εγκατάσταση παροχής ρεύματος
στον πύργο ναυαγοσωστών
4.2 Για την περίπτωση άλλων αιτητών παροχής ηλεκτρικής ενέργειας να
παραχωρείται νοουμένου ότι : οι ενδιαφερόμενοι αναλαμβάνουν με δικά
τους έξοδα την ηλεκτρική εγκατάσταση με μετρητή που θα εγκριθούν από
την ΑΗΚ
4.3 Αναφορικά με το θέμα της ανάθεσης της σύμβασης της προσφοράς για
την παροχή υπηρεσιών στο σημείο 9 και αφού αποχώρησε ο κύριος

, τα μέλη αποφάσισαν να υιοθετήσουν την άποψη του
νομικού συμβούλου , κύριου - --------- -- --- ------ που διαβίβασε ο Πρόεδρος
στα μέλη. Δηλαδή:

ο Να κληθεί ο κύριος να υπογράψει το συμβόλαιο
ανάθεσης με ποσό 2550 για το έτος 2018 και 5100 για το 2019.

ο Με την απόφαση διαφώνησε το μέλος κύριος Αντρέας Θεοδούλου
που εισηγήθηκε να μην γίνει ανάθεση ενόσω δεν έχουμε απάντηση
από την Κεντρική Επιτροπή Παραλιών.

Πριν την ολοκλήρωση της συνεδρίασης ο Γραμματέας ενημέρωσε το σώμα ότι
κατά την συνάντηση που είχε μαζί με τους γιατρούς της-του έχουν
διευκρινίσει ότι οι εξετάσεις θα γίνονται μόνο για τους κατοίκους που έχουν οικονομικά
προβλήματα και όχι για όλους. Μάλιστα, όπως του αναφέρθηκε, οι γιατροί θα
χρειαστούν κατάλογο με τα ονόματα αυτών που θα ετοιμαστεί από το Κοινοτικό
Συμβούλιο. Επειδή δεν μποροόυμε να εμπλακεί το συμβούλιο με τα προσωπικά
δεδομένα να ζητηθεί από τους γιατρούς να δέχονται προς εξέταση μόνο τα άτομα που
έχουν κάρτα δωρεάν νοσηλείας

4.4 Να οριστεί ο κύριος ••••••• ως δικηγόρος υπεράσπισης του
Κοινοτικού Συμβουλίου στην αγωγή του κυρίου

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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